
 

 

 

  

 

 

 

Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

Begränsa antalet medföljare på länets 

akutmottagningar 

De senaste dagarna har uppgifter om hot och våld på länets akutmottagningar 

nått såväl media som politik. Vi socialdemokrater ser mycket allvarligt på det 

som rapporterats och det vet vi att det moderatledda styret också gör. 

 

I en artikel i Smålandsposten 10 januari 20201 öppnar hälso- och 

sjukvårdsnämndens ordförande Roland Gustbée (M) upp för att begränsa antalet 

personer en patient kan ha som medföljare på akutmottagningen. Vi 

socialdemokrater tycker att det är ett bra förslag och hoppas att det blir 

verklighet så snart som möjligt. Att begränsa antalet medföljare på länets 

akutmottagningar är ett steg i rätt riktning, även om det inte är lösningen på 

hela problematiken.  

 

Med anledning av ovanstående önskar jag få följande frågor besvarade 

skriftligen: 

 
1. När kan en begränsning av antalet medföljare på länets 

akutmottagningar bli verklighet? 

2. Kan det bli aktuellt med liknande begränsningar på andra vårdenheter? 

3. Vilka andra åtgärder planerar hälso- och sjukvårdsnämnden vidta med 

anledning av rapporterna om hot och våld i vården? 
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